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علیرضا بیگی نماینده مجلس: 

گزارش شورای امنیت کشور به مسئولان صحیح نبود

فرمانده پیشین نیروی انتظامی  :

گشت ارشاد در زمان تاسیس قرار بود جنبه ارشادی داشته باشد نه انتظامی و قضایی

پزشکیان نماینده مردم در مجلس  :

مردمراعصبانیکردهایم
سرویس سیاسی-  مســعود پزشکیان نماینده 
مردم تبریز در مجلس شورای اسلامی در رابطه با لزوم 
اصلاحات در نظام اداره کشــور، گفت: این حدیث 
معصوم اســت که می فرماید » مَن اســتوَی یوَماهُ فَهُوَ 
مَغبونٌ« یعنی هرکس دو روزش برابر باشــد، زیانکار 
است. وقتی ما به جای برابر بودن داریم عقب می رویم 
از نظر اقتصادی، از نظر ارزش پول ملی و برخی مسائل 
دیگر و در مقابل بیکاری بیشتر می شود یعنی مشکلات 
افزایــش پیدا کرده اســت. یعنی یک جای کار ما گیر 
اســت و باید تغییــرات و اصلاحات ایجاد کنیم. اگر 
تغییر ندهیم داریم زیان می کنیم و این چیزی است که 
به نظر من ما از آن غافلیم و متاسفانه کارها را به کسانی 
می دهیــم که اکثر مواقع تجربه کاری ندارند. در نتیجه 
بدتر گیر می کنند، بدتر هزینه ایجاد می کنند و مشکلات 
را افزایــش می دهند در نهایت هم تقصیرات را گردن 

خارجی ها می اندازیم.
وی در ادامه در پاســخ به این سوال که »در حال 
حاضر در چه سطحی نیاز به اصلاحات و ترمیم وجود 
دارد که مشــکلات کنونی رفع شود؟ چه اندازه نیاز به 
اصلاحات ســاختاری و سیاست هاست و چه اندازه 
این مشــکلات به کارآمدی مدیران مرتبط اســت؟« 
اظهار داشت: ببینید وقتی شما یک مدیری را منصوب 
می کنید که تجربه ندارد و در آن حوزه کاری براساس 
سلســله مراتب بالا نیامده است، آدم خوبی هم باشد 
نمی توانــد آن سیســتم را اداره کنــد؛ دقت کنیم که 

مقبولیت با مشروعیت فرق دارد.
عضو مجمع نمایندگان استان آذربایجان شرقی 
افــزود: من اگر در یک حوزه ای کار نکرده باشــم و 
طبق روال تجربه و سلســله مراتب بالا نیامده باشم و 
به یکبــاره از یک جای دیگر من را ببرند و یک جای 
دیگر به عنــوان رئیس منصوب کنند خب مجموعه 
من را قبول نمی کنند؛ اگرچه حکم ریاست هم داشته 
باشم. حتی اگر قبول هم کنند همینطوری کوتاه آمده اند 
امــا هیچکس از حرف های من اطاعت نمی کند و در 
نتیجه مشکل پیدا می کنند. مشکلات فعلی الان بیشتر 
به خاطر این است که آدم هایی را بر سر کار می گذاریم 

که براساس سلسله مراتب بالا نیامده اند.
پزشکیان در پاسخ به این سوال که »در حال حاضر 
به نظر شــما فردی مانند آقای خاتمی ظرفیت اینکه 
بتواند گامی در مسیر ترمیم شکاف موجود میان مردم 
و حاکمیت بردارد را دارد؟«، عنوان کرد: ایشــان یک 
قســمت از ماجرا هستند، روز یکشنبه در آغاز جلسه 
مجلس این آیات قرائت شد » یاَ أیَهَُّا الذَِّینَ آمَنوُا کُونوُا 
امیِنَ باِلقْسِْطِ« و تا ادامه این آیات، این آیه های قرآن  قَوَّ
به ما می گوید شناعت یک عده باعث نشود که شما پا 
را از عدالت آنطرف تر بگذارید. یعنی ما اگر به همین آیه 

عمل کنیم مردم این طور از دست ما عصبانی نمی شوند. 
وی اضافه کرد: ما الان طوری عمل کردیم که مردم را 
عصبانــی کرده ایم، به جای اینکه خودمان را نقد کنیم 
می خواهیــم بگوییم همه تقصیرهــا در طرف مقابل 
است. از ســوی دیگر تمام شخصیت ها را به حاشیه 
رانده ایم و هرکسی هست یک انگی به او چسباندند، 
مشــکل این است که باید اول این انگ چسباندن ها را 

رفع کنیم.
نماینده مردم تبریز در پاسخ به سوالی درباره »فعال 
شــدن اصلاح طلبان در روزهای اخیر، اعم از نگارش 
نامه از سوی خاتمی به رهبری و یا برگزاری دیدارها« 
و اثرات احتمالی آن، گفت: من از جزئیات فعالیت های 
آقای خاتمی خبر ندارم اما کســی که در این کشــور 
زندگی می کند و دلش برای مردم می سوزد حتما دلش 
می خواهد یک جوری به حل مسائل کمک کند. حالا 
چه آقای خاتمی باشد چه هر شخصیت دیگری، این ها 
همه پتانسیل هستند. اشتباه ما این است که به  جای اینکه 
از این پتانسیل به نفع وحدت کشور و انسجام استفاده 

کنیم، هر روز داریم شکاف را عمیق تر می کنیم.
وی ادامه داد: اگر قرار است تغییر ملموسی ایجاد 
شود که مردم مشاهده کنند و بپذیرند راه این است که 
کارها علمی و براساس علم انجام شود. قرآن می فرماید 

به نقاط مختلف زمین سفر کنید و ببینید و بیاموزید که 
ملــل دیگر چه کار کردند. باید دقت کنیم که کار باید 
براساس اصول علمی شکل بگیرد، اگر براساس علم 
باشــد و علمی کار کنند می توانند مملکت را درست 
کننــد. آن چیــزی که می تواند مــا را از وضع کنونی 
خــارج کند، قبول کردن تجربه های علمی و کارهای 

کارشناسی است.
پزشــکیان همچنین ابراز داشت: ما الان همه جا 
را آلوده کردیم تازه فکر می کنیم شهر درست کردیم، 
علت این است که نرفته  و ندیده ایم که در دنیا چه خبر 
اســت، خب قرآن می فرماید بروید و ببینید. در بحث 
جاده ها مقام معظم رهبری در سند چشم  انداز فرموده 
بودند باید در منطقه اول باشــیم در حالیکه همین الان 
هم در جاده هایی که درســت می کنیم تلکنولوژی که 
استفاده می کنیم متعلق به ۶۰-۷۰ سال قبل است. الان 
یک جور دیگر راه و قطار و حمل و نقل درست می کنند 
و اشتغال ایجاد می کنند. وی گفت: ما با این ها فاصله 
داریم، اگر می خواهیم مشــکل حل شود باید آدم های 
عالم و کارشــناس را پیدا کنیم. با من و شــما و این ها 
این مســائل حل نمی شود؛ علم چارچوب خودش را 
دارد، اینجوری نیست که من دستور بدهم و یک شبه 

حل شود.

سرویس سیاسی- یک نماینده مجلس گفت: 
کمیته حقیقت یاب جایگاهش در وزارت کشــور 
نیســت چون وزارت کشور خودش در وقایع اخیر 
باید پاســخگو باشد. مجلس و دستگاه قضایی باید 

این کار را انجام دهند.
احمدعلیرضــا بیگی، درباره تشــکیل کمیته 
حقیقت یاب که از سوی وزارت کشور برای بررسی 
حوادث اخیر تشــکیل شده اســت، گفت: وزارت 
کشــور اعلام کرده است یک کمیته حقیقت یاب از 
جانب این وزارتخانه تشــکیل شــود؛ در حالی که 
وزارت کشور خودش باید پاسخگوی برخی مسائل 

در این حوادث باشد.
این عضو کمیســیون شــوراها و امور داخلی 
کشــور با اشــاره به حوادث رخ داده در سیستان و 
بلوچستان، بیان کرد: در مورد سیستان و بلوچستان 
قضاوت هــا و گزارش های ناصحیحی از ســوی 
شــورای امنیت کشور به مسئولان کشور داده شد و 
آنقدر این گزارشات اثر سوء بر فکر و ذهن نمایندگان 

گذاشــته بود که در جلسه علنی هنگامی که نماینده 
چابهــار قصد دفاع از موکلین خودش را داشــت و 
می خواست صحبت کند، اعتراضاتی صورت گرفت 
به گونه ای که او و صحبت هایش را در راستای اهداف 
اسرائیل و موساد توصیف کردند و درخواست شد 
که بلندگویش قطع شود، که در اینجا مقصر وزارت 

کشور است.
وی بــا بیان این که گــروه حقیقت یاب باید از 
جانب مرجع بالاتر تشــکیل شود و آن مرجع بالاتر 
مرجعی نیست جز مجلس شورای اسلامی که خانه، 
پناهگاه و ملجاء مردم در چنین حوادثی است، اظهار 
داشــت: هنگامی که مقام معظم رهبری گزارشات 
شــورای  عالی امنیت ملی و شــورای امنیت کشور 
را قبول نکردند، راســأ یک هیئتی را به سیســتان و 
بلوچستان اعزام کردند و گزارش این هیئت حاکی 
از این اســت که کشته شدگان بی گناه بودند و شهید 
محسوب شــوند، مجروحین هم جانباز محسوب 
شــوند و زندانیان آزاد شــوند، این یعنی اینکه تمام 
سازوکارهایی که در واقع طرف امانت و اعتماد مردم 
بوده اند، نتوانستند در جایگاه قانونی خودشان عمل 
کنند، حتی مجلس شورای اسلامی! کمیسیون های 
امنیت ملی و امور داخلی کشــور که علی القاعده در 
چنین موضوعاتی باید ورود پیدا کنند اما دریغ از یک 
گزارش از جانب خانه ملت که در زاهدان و کردستان 
چه اتفاقی افتاده است. نماینده مردم آذرشهر، اسکو 
و تبریز ادامه داد: رهبری وارد کار می شود و نماینده 
ایشــان اعلام می کند این افراد بی گناه بودند؛ حتماً 
کسانی که باعث این خونریزی شده اند باید به دادگاه 

ســپرده شوند، حتماً کســانی که سبب یک چنین 
قضاوتی ناصحیحی در ارتباط با مردم شدند باید از 
مسئولیت خودشان برکنار شوند و پاسخگو باشند. 
من برای کمیسیون امنیت ملی و شوراها متاسفم که 
بر خلاف سوگندی که برای صیانت از حقوق مردم 
ادا کرده اند، رفتار کردند و باعث شدند این موضوع 
پیش بیاید و ســبب بی اعتمادی هرچه بیشتر مردم 

شده است.
وی درخصــوص این کــه ترکیــب کمیته 
حقیقت یاب باید به چه صورتی باشــد، عنوان کرد: 
کمیته حقیقت یاب جایگاهش در وزارت کشــور 
نیســت چون وزارت کشور مقصر است. مجلس و 

دستگاه قضایی باید این کار را انجام دهند.
علیرضابیگی یادآور شد: معتقدم مجلس باید در 
واقع مانند کاری که در ماجرای فوت مرحوم مهسا 
امینی مجلس انجام داد، در این مسائل هم کار خود 
را انجام می داد؛ آنجا درباره یک شــهروندی که در 
حقوقش اجحاف شده بود، مجلس ورود پیدا کرد که 
البته من معتقدم دستگاه قضایی باید این کار را انجام 
و به مردم گزارش می داد که چه کسی مقصر حادثه 
است کما اینکه مجلس هم کار را به قوه قضائیه ارجاع 
کرد. اما در یک چنین موضوعی که فاجعه ملی اتفاق 
افتاده است، رهبری ورود پیدا کرده اند، جانباختگان 
شهید تشخیص داده شده اند، مجلس باید در چنین 
صحنه هایی ورود پیدا کند و یک گزارش از آنچه که 
اتفاق افتاده تهیه و به مردم ارائه شود و متاسفانه این 
قصور و یا می شــود گفت تقصیر از جانب مجلس 

مشهود است.

سرویس سیاســی- فرمانده پیشــین نیروی 
انتظامــی گفت: گشت ارشــاد از ســال ۸۰ یا ۸۱ در 
کشور راه اندازی شد از آن زمان براساس همین عنوان 
گشت ارشــاد هم که بر روی آن است قرار بر این بود 
تا فقط جنبه ارشــادی داشته باشد نه جنبه انتظامی و 
قضایــی. ولی فراز و فرودهایی داشــته و الان به نظر 
می آیــد با توجه به مجموعه فضای کشــور و نحوه 
ارزیابی، برای اجرای قانون حجاب و عفاف و ســایر 
مســائل، ارزیابی جامعی نیاز است و باید روش ها و 

ابزارها نوسازی شود.
سردار اســماعیل احمدی مقدم فرمانده پیشین 
نیروی انتظامی و رئیس کنونی دانشــگاه عالی دفاع 
ملی، در پاســخ به این سوال درباره حوادث اخیر نظر 
شــما درباره لزوم استفاده از گشت ارشاد با توجه به 

آنکه دادستان کل کشور خبر از تعطیلی آن را داده بود 
چیســت، گفت: من درحال حاضر دست اندرکار این 
موضوع نیســتم که بدانم تصمیم گیران چه تصمیمی 
در این موضوع خواهند گرفت. طبیعتا گشت ارشــاد 
ابزار اقدام انتظامی برای پیاده سازی یک قانون بوده و 
طبیعتا ممکن است که با گذر زمان ابزارها و روش ها 

در تحقق قانون نوسازی شود.
وی تصریح کرد: از گذشته هم که بنده در نیروی 
انتظامی بودم، تلاش ما همواره در اولویت پیشگیری 
اجتماعی از طریق فرهنگ سازی بود و مثل راهنمایی 
و رانندگی تلاش بر این بود که از طریق فرهنگ سازی 
تخلفــات کاهش پیدا کند و جریمه گام آخر باشــد، 
نــه گام اول. طبیعتا اقدامــات انتظامی و قضایی گام 
آخر در برخورد با تخلفات و جرائم هستند. من الان 

اطلاعی ندارم که مســئولان چه تصمیمی می گیرند، 
به نظر می آید با ارزیابی روند گذشته که نزدیک به ۲ 
دهه گذشــته است، گشت ارشاد از سال ۸۰ یا ۸۱ در 
کشور راه اندازی شد از آن زمان براساس همین عنوان 
گشت ارشــاد هم که بر روی آن است قرار بر این بود 
تا فقط جنبه ارشــادی داشته باشد نه جنبه انتظامی و 
قضایی. ولی فراز و فرودهایی داشــته و نهایتا الان به 
نظر می آید با توجه به مجموعه فضای کشور و نحوه 
ارزیابی ها و نحــوه اجرای قانون حجاب و عفاف و 
سایر مسائل، ارزیابی جامعی نیاز است و باید روش ها 
و ابزارها نوسازی شود. مهم تر از همه این است که هر 
مقرراتی به فرهنگ سازی و همراه سازی مردم و رفع 
موانعش هم نیاز دارد وگرنه ممکن است این مقررات 

در مسیر اجرا دچار چالش شود.

نماینده مردم تبریز در مجلس گفت: قرآن به ما می گوید شناعت یک عده باعث نشود که شما پا را از عدالت آنطرف تر بگذارید. یعنی ما اگر به همین آیهعمل کنیم مردم این طور
 از دست ما عصبانی نمی شوند. ما الان طوری عمل کردیم که مردم را عصبانی کردیم، به جای اینکه خودمان را نقد کنیم می خواهیم بگوییم همه تقصیرها در طرف مقابل است.

سرویس سیاسی- عضو کمیسیون 
اقتصادی مجلــس با انتقاد از بی توجهی 
وزیــر به هشــدارهای نهادهای نظارتی 
دربــاره کمبود دارو گفت: متاســفانه در 
جریــان کمبود دارو در کشــور وزارت 
بهداشــت دچار غافلگیری استراتژیک 

شد.
فتح الله توســلی در نشســت علنی 
مجلس شورای اسلامی در توضیح سوال 
خود از وزیر بهداشــت و درمان پیرامون 
علت عــدم توجه وزارت بهداشــت به 
وضعیت بهداشت و درمان شهرستان ها، ضمن تشکر از تلاش کادر بهداشت 
و درمان به ویژه در زمان شیوع ویروس کرونا و تامین بخشی از مطالبات مردم 
توســط دولت و وزارت بهداشــت گفت: بدنه وزارتخانه بهداشت و درمان 
در طول یک سال گذشته، برخی از دستور وزیر را اجرا نکرده است، لذا این 
ســوال براساس برنامه های توسعه کشور، کارنامه و عملکرد وزیر بهداشت 
طرح شده است، کما اینکه ما نمایندگان در برابر قرآن سوگند یاد کرده ایم تا 

به استقلال، آزادی و تامین منافع مردم پایبند باشیم.
نماینده مردم بهار و کبودراهنگ در مجلس یازدهم با اشاره به برنامه های 
وزیر بهداشــت و درمان در زمان رأی اعتماد افزود: شــهریورماه سال ۱۴۰۰ 
نیز آقای عین اللهی برنامه استراتژیکی برای رفع مشکلات حوزه بهداشت و 
درمان ارائه نکرد و در برنامه های وی، درمان بر پیشگیری مقدم بود، در حالی 

که طبق سیاست های نظام سلامت کشور، پیشگیری بر درمان مقدم است.
وی یادآور شــد: در زمان رأی اعتماد اعلام کردم که جناب عین اللهی 
انســان شریف و پزشک خوبی اســت، اما نمی تواند وزیر موفقی باشد، این 
سخن ناشی از شناخت قبلی ایشان نبود، بلکه براساس مطالعات دقیق برنامه 
های پیشنهادی وی در زمان اخذ رأی اعتماد این موضوع را بیان کردم. کارنامه 
یک سال و سه ماه گذشته وزیر بهداشت و درمان نیز نشان می دهد که در آن 

زمان بیراه سخن نگفته ام.
توســلی در ادامه اظهار کرد: در ۴۵۴ روز مسئولیت آقای عین اللهی در 
وزارت بهداشــت، ۲۷۷ تذکر کتبی از نمایندگان گرفته است و تاکنون بیش 
از ۲۲۴ سوال از عملکرد این وزارتخانه در سامانه درج شده است، همچنین 
۹ فقره اســتیضاح و ۳ مورد تحقیق و تفحص از این وزارتخانه مطرح شــده 
اســت، این کارنامه آیا نگران کننده نیســت؟ و آیا نشان از وجود مشکل در 

این وزارتخانه ندارد؟
وی خطاب به وزیر بهداشت و درمان گفت: وزارت بهداشت در جریان 
کمبود دارو، دچار غافلگیری اســتراتژیک شد و برنامه ریزی و مطالعه دقیق 
کارشناســی برای کمبود دارو نداشت، این وزارتخانه در کمتر از دو ماه چند 
معاون وزیر و رئیس ســازمان غذا و دارو را تغییر داد و این درحالی اســت 
که براســاس هشدارهای معاونت فنی و حسابرسی عمومی و سلامت دیوان 
محاسبات، کارگروه سیاستگذاری، تخصیص، توزیع و مصرف ارز ترجیحی 
بــه وظایف خود عمل نکرده و تعامل لازم بین ســازمان غذا و دارو و بانک 
مرکزی وجود ندارد، البته قصور بانک مرکزی را نیز نمی توان نادیده گرفت.
این نماینده مردم در مجلس یازدهم افزود: بی توجهی وزارت بهداشت 
به هشــدارهای دســتگاه های نظارتی و حتی گزارش کمیســیون بهداشت 
و درمان مجلس و گزارش دیوان محاســبات شــایان توجه است، براساس 
گزارش رســمی کمیسیون بهداشــت و درمان مجلس در آبان ماه و به استناد 
بررســی داده های ســازمان غذا و دارو در سامانه توتک از ۳۱۰۰ قلم دارو با 
کمبود حداقل ۳۷۰ دارو مواجهیم که ۹۰ مورد آنها از اقلام پرمصرف دارویی 
هســتند و این وضعیت در مناطق محروم حادتر اســت، چنانکه در یک بازه 

زمانی در انبار دارویی حوزه انتخابیه ام تنها ۶ سرم وجود داشت!!
توســلی خطاب به وزیر بهداشــت و درمان گفت: در گزارش نهادهای 
نظارتی درباره تعطیلی خط سرم سازی شهید قاضی تبریز که ۴۰ درصد سرم 
کشور را تامین می کند، هشدار داده شده بود، اما بی توجهی به این هشدارها 

موجب کمبود سرم و داروهای دیگر از جمله داروهای آنتی بیوتیک شد.
این نماینده مردم در مجلس شورای اسلامی در ادامه یادآور شد: براساس 
آمار باید به تذکرات قرائت شده در صحن خطاب به وزیر بهداشت و درمان 
از زمان رأی اعتماد تاکنون که ۲۷۷ فقره اســت، توجه کنیم. همچنین به ۲۲۴ 
فقره ســوالات ارجاعی به کمیســیون و ۳ فقره موضوعات مرتبط با تبصره ۱ 
ماده ۲۰۷ آیین نامه داخلی، شــایان توجه اســت. کارنامه وزیر، گزارش های 
دیوان محاســبات و کمیسیون بهداشــت و درمان با وضعیت داروخانه ها و 
کمبود دارو در شهرستان ها و روستاها نیز قابل توجه است، ما نباید در مقابل 
مسائل مردم بی تفاوت باشیم. مشخص نیست در سال ۱۴۰۴ با این وضعیت 
به کجا برسیم! چرا که این شرایط موجب تحقق سیاست های کلی و توصیه 

های مقام معظم رهبری نخواهد شد.
وی به دو کتاب طرح عدالت و کارنامه عملکردی منتشر شده در وزارت 
بهداشــت و درمان اشاره کرد و گفت: در این دو کتاب به خوبی درخصوص 
عدالــت افقی به عنــوان نیاز برابر و عدالت عمومی به معنای نیاز بیشــتر به 
خدمات توضیح داده شده، اما هیچکدام از این موضوعات اجرا نشده است. 
ما امروز با کمبود استامینوفن و سرم در داروخانه ها مواجهیم و این وضعیت 

برای کشوری که حرف اول را در منطقه می زند، مناسب نیست.
توسلی تاکید کرد: چرا یک بیمار برای پیدا کردن سرم باید همه داروخانه 
ها را جســتجو کند! ما نباید درباره امنیت ســلامت مردم بی تفاوت باشــیم، 
متاســفانه بسیاری از بهورزها در حال بازنشسته شدن هستند و ما جایگزینی 
برای آنها نداریم، این موضوع ســبب خواهد تا مردم برای دریافت کمترین 
خدمات از روســتاها به شــهر رجوع کنند. این در حالی است که خدمات و 
امکانات بهداشــتی ناعادلانه توزیع شده، اما ایجاد و تقویت زیرساخت های 
لازم بــرای تولید فــرآورده ها اعم از مواد اولیه دارو، واکســن و تجهیزات 
بهداشــتی از سیاســت های کلی مقام معظم رهبری است و در قانون برنامه 
ششم توسعه به همکاری وزارت بهداشت با سازمان پدافند غیرعامل جهت 
 بازدارندگی از انواع تهدیدها و خنثی ســازی و مقابله با آنها اشــاره شــده 

است.
وی تصریح کرد: براســاس سیاست های کلی و توصیه های مقام معظم 
رهبری، وزارت بهداشــت و درمان موظف به ارتقای شاخص های سلامت 
اســت، اما این وزارتخانه و دانشگاه علوم پزشــکی نه تنها نگاه استراتژیک 
درباره وضعیت سلامت مردم ندارند، بلکه امکان حضور پزشکان در مناطق 
محروم را فراهم نکرده اند و آن را ضروری نمی دانند، این در حالی اســت 
که در حکومت اســلامی، محرومان باید مورد توجــه قرار گیرند و عدالت 

باید برقرار شود.

توسلی  نماینده مجلس:

وزیر بهداشت به هشدارهای نهادهای 
من نگفتمنظارتی درباره کمبود دارو توجهی نکرد

حذف شود

مأموریت گشت های امنیت اخلاقی 

پلمب شد

نهاده هست

درآمد مالیات 

بنزین سوپر 

کمیته حقیقت یاب 

حساب بانکی افراد بی حجاب 

جایگاه دانشجو

مردحسابی!

حبس »طبری« 

گوشت ، ۲۸۰ هزار تومان 

اخبار ویژه ...

انســیه خزعلی، معاون امور زنان و خانواده رئیس جمهوری، در مراســم 
بزرگداشت روز دانشجو که با نام "صریح و شفاف برای آینده دختران ایران"، در 
دانشگاه صنعتی شریف برگزار شد، گفت: من نگفتم گشت ارشاد نداریم، من گفتم 

چیزی به اسم گشت ارشاد نداریم؛ ما پلیس امنیت اخلاقی داریم.

شهریار حیدری، عضو کمیسیون امنیت ملی مجلس ضمن اظهار بی اطلاعی 
از جایگزین گشت ارشاد، در واکنش به صحبت های دادستان کل کشور، عنوان 
کرد: »عمل ارشاد، اهل و متخصص می خواهد. ناجا متخصص ارشاد نیست چراکه 
نه فرصت و تخصصش را دارد و نه امکانش را. به همین دلیل، وقتی به ارشاد ورود 
می کند، منجر به تنش می شود.« وی ضمن تاکید بر اینکه ارشاد فلسفه خاص خود 
را دارد، افزود: »در وهله اول باید بدانیم افرادی که برای ارشاد انتخاب می شوند، 
خودشان باید الگو باشند، دوم آنکه فهم درستی از احکام داشته باشند و سوم اینکه 

صحبت شان نافذ باشد.« 

خان محمدی ســخنگوی ستاد امر به معروف و نهی از منکر گفت: بحث 
عفاف و حجاب در کشور یک مطالبه مردمی و عمومی است و به صورت کلی 
دارد تصمیماتی در ارتباط با عفاف و حجاب گرفته می شــود و انشاءالله در یک 
چهارچوب نوین تر، با اســتفاده از تکنولوژی هایی که در این زمینه هســت و با 
فضایی که یک طرفه نباشد، انجام شود؛ اما گشت های امنیت اخلاقی و اجتماعی 
که برقرار بوده با دستور دادستانی و مرجع قضایی توسط فراجا انجام می شده و 

الآن مأموریتش تمام شده است.

میزان، خبرگزاری رســمی قوه قضاییه نوشت: دستور قضایی برای پلمب 
گالری جواهرآلات نور واقع در مجتمع روماسنتر صادر شد. این جواهرفروشی 
متعلق به علی دایی اســت و پیش از این  اعلام کرده بود از ۱۴ تا ۱۶ آذر تعطیل 

خواهد بود.

رئیس هیات مدیره انجمن صنفی گاوداران ضمن اشاره به اینکه تاکنون دامی 
صادر نشده است، گفت: مشکلی در تامین نهاده دامی نداریم. در حقیقت نهاده 
به میزان کافی وجود دارد، ولی نقدینگی نیست و چون صادراتی نیست دامداران 

تحت فشار قرار گرفته اند.

رییس ســازمان مالیاتی گفت: هدف گذاری درآمدهای مالیاتی برای سال 
آینده مالیات ۶۷۰ همت در بودجه خواهد بود و سمت افزایش سهم مالیات در 
بودجه حرکت می کنیم. امسال ۶۰ درصد بودجه دولت را از طریق مالیات تامین 
کردیم و هدف گذاری برای ۸۰ درصد در بودجه سال آینده است. داود منظور با 
بیان اینکه اصلاحات اقتصادی با رویکرد عدالت محرمانه در دولت سیزدهم دنبال 
می شود، گفت: دولت در این مدت تحولات مهمی را رقم زده و در حوزه مالیات 
توانسته ایم همسو با سیاست های دولت گام های مهمی را به سمت چرخش های 

تحول آفرین در نظام مالیاتی برداریم.

جلیل ســالاری، مدیرعامل شرکت ملی پالایش و پخش با اشاره به میزان 
مصرف بنزین اظهار کرد: از آغاز سال جاری تاکنون روزانه ۱۰۳ میلیون لیتر بنزین 
مصرف و تراز تولید و مصرف منفی شده است. وی با بیان اینکه علت نبود بنزین 
سوپر تعمیرات پالایشگاه های کشور بود، در صورتی که مصرف کنترل شود این 
موضوع نیز حل خواهد شــد، اظهار کرد: اجرای برنامه های تعمیرات اساسی و 
اضطراری در دو پالایشــگاه امام خمینی شازند و اصفهان، موجب توقف تولید 
بنزین سوپر شد که با اجرای تمهیداتی می توان روند را مانند سابق کرد. سالاری 
با بیان اینکه کیفیت بنزین توزیعی استاندارد است و مشکلی از این بابت وجود 
ندارد، گفت: تمهیدات لازم برای توزیع بنزین با کیفیت در نظر گرفته شده است.

احمدعلیرضا بیگی نماینده مجلس گفت: کمیته حقیقت یاب جایگاهش در 
وزارت کشور نیست، چون وزارت کشور خودش در وقایع اخیر باید پاسخگو 

باشد. مجلس و دستگاه قضایی باید این کار را انجام دهند.

حسین جلالی، نماینده مردم رفسنجان در مجلس شورای اسلامی در توضیح 
اینکه منظور از تغییر روش دعوت به حجاب چیست، تصریح کرد: منظور از تغییر 
روش این است که امکان دارد در قالب تذکری از طریق پیامک به افراد بی حجاب 
اعلام شود که شما حجاب رعایت نکردید و سعی کنید به قانون احترام بگذارید. 
بعد از تذکر، وارد مرحله اخطار می شــویم بعد هشدار و در مرحله سوم ممکن 

است حساب بانکی فرد بی حجاب مسدود شود.

در پیام سید محمد خاتمی به مناسبت روز دانشجو، با بیان اینکه شانزدهم 
آذرمــاه را بایــد در متن آنچه در بیش از یک قرن بر این مرز و بوم رفته و ســیر و 
صیرورتی که ملت شریف ایران داشته است، دید و ارزیابی کرد، آمده است: مدار 
حرکت ملّت نفی استبداد، نفی استعمار و نفی عقب ماندگی، تبعیض و فساد و 
متناظر آن مطالبه آزادی، استقلال، پیشرفت و عدالت و در یک کلام دستیابی به 
"زندگی" متناســب با شأن انســان و اقتضائات زمان بوده است؛ ولی پاره ای از 
حادثه ها و ایام جنبه نمادین پیدا کرده اســت؛ از جمله شــانزده آذر که نمایانگر 
جایگاه والای دانشگاه و پیشتازی دانشجو در تحولات اجتماع رو به آینده است.

علیرضا زاکانی که به مناسبت روز دانشجو به دانشگاه شریف رفته بود، 
در برابر جو حاکم بر سالن بارها عصبانی شد و خطاب به دانشجویان با فریاد و 
عصبانیت سخن گفت. او در واکنش به اظهارات دانشجویان درباره پرونده اش 
گفت: »آنقدر غیرت داشــتم بروم دادگاه؛ شما حاضرید یک سیلی بخورید؟ 
خائن کســی  اســت که از محیط دانشگاه استفاده کرده و به ارکان نظام فحش 
می دهد. من فاســدم؟ مرد حسابی، حرف های دلت را در اینترنت خواندی و 
اینجا تکرار می کنی؟ قصه تعریف می کنید برای کسی که با واقعیت ها طرف 
اســت و به جنگ مفســدین رفته؟« او همچنین به معترضان در سالن گفت: 

»شماها گروه فشارید.«

دفتر حوزه ســخنگویی قوه قضاییه تاکید کرد: سایر مجازات  قطعیت یافته 
طبری از جمله حبس به قوت خود باقی و در حال اجرا اســت و طبری به علت 

جرم پولشویی به ضبط مال و جزای نقدی محکوم شده است.

علیرضا سلیمی نماینده مردم محلات و دلیجان در مجلس خطاب به وزیر 
جهاد کشــاورزی، گفت: قیمت گوشت بسیار گران شــده و مردم قادر به تهیه 

گوشت با قیمت های ۲۶۰ یا ۲۸۰ هزار تومان نیستند.

سیاسی

من اگر در یک حوزه ای کار نکرده باشــم و طبق روال تجربه و سلســله مراتب بالا 
نیامده باشم و به یکباره از یک جای دیگر من را ببرند و یک جای دیگر به عنوان رئیس 
منصوب کنند خب مجموعه من را قبول نمی کنند؛ اگرچه حکم ریاســت هم داشته 
باشم. حتی اگر قبول هم کنند همینطوری کوتاه آمده اند اما هیچکس از حرف های من 
اطاعت نمی کند و در نتیجه مشکل پیدا می کنند. مشکلات فعلی الان بیشتر به خاطر این 
است که آدم هایی را بر سر کار می گذاریم که براساس سلسله مراتب بالا نیامده اند.


